
10 |uli|a so sozd Astra obiskah predstavniki dmžbenopolitične
skupnosii in drgjbenopolitičmh orgamzactj občine Bežtgrad. Ja-
nez Rigler, Lojze Novak. Marjan Malešič. Joško Pirnar, Marko
Kocjan. Andrei Perko in Jože Bučar S predstavniki samoupravmh
organov in družbenopolitičnih organizacij ao se pogovarjati o
uresničevanju smemic 8 kongresa ZKS in 11 kongresa ZKJ ter o
aktualm problematiki. razvoju \n samoupravni organiziranosti
Astre

Na začetku tega konslnega srečanja je o postovnih rezultatih.
planiranju. samoupravmh odnosih, informiranju ter na splošno o
mestu in vlogi Aslre v Ljubljani ter Jugoslaviji spregovoril sekretar
komiieja konference ZKS v Astri Franc Plevnik. Poudanl je, da je
letošnji plan glede na dosedanje rezultate zelo napet, da pa je
polrebno nadoknaditi vse zamujeno v preteklih leiih, posebno v
letu 1976 Plan za leto 1978 je 300 starih milijafd dm.

V nadalfevanju so v razpravo posegli tudi neposredni vodje
posamezmhi delovmh organizacij kakor tudi direktor sozda Astra
Edo KlanSek Podali so svoja mnenja m poglede na postovne
rezultate pa ludi na poslovno poliliko združenja Polikem, ki bi

OBISK V ASTRI

Boljše povezovanje
trgovine z industrijo

mora< po mnenju Astnmh delavcev prerasii v poslovno skopnost, ki
bi vključevala več producenlov organske kerrrije. Opozonh so na
odprta vprašanja glede delitve dela v Polikemu. predvsem v proiz-
vodnji, kakor tudi na prekrivanje programov irgovine v tem združe-
nju. Astra žeti. da se Čimprei začne z realizacijo investicije dimetil-
lerettalata (DMT). ki je za vse Clanice mvesttcija skupnega pomena.
Poudanh so, da Astra podpirazdruževaniesredstevza tiste investi-
cije, katerih nosilci so točno opredeljeni kot tudi lokaciia posamez-
nega projekta.

':i,Oe*ta frmnimmto tudi povazovanja trgovine z industrijo, ra-
2vo)ne mofnostl glede na mesto Astre v Lfubljani pa tudi v Jugosla-
viji. Glede na to. da ima Astra trenutno 12 predstavništev na
celotnem ozeml|u Jugoslavije m lako pokriva ves trg. vedno bolj
šin svo|o prodajno mrežo v smislu prodajmh skladiSČ in tehničnih
trgovin 3 katenmi želi priblizati blago kupcu. Omenili so tudi
gradnjo veleblagovnic v Celju m Beogradu.

Poleg tega želi v sozd Astra vstopiti nekaj proizvodnifi delovnih
organizacij, v katere bo treba Se investirati in usmeriti njihovo
proizvodnjo za potrebe Iržišča. Prva taka delovna organtzacija bo
Industrija-obri z Jesemc ki je btla prej v sklopu Zarje.

V letoSnjem letu so podpisali ve£ kot 80 samoupravnih sporazu-
mov z industnjo 0 trajnem poslovnem sodelovanju. Čedalje ved je
tudi aneksov oziroma prodajno-proizvodnih planov za letošnje
leto.

Predstavnikt delovne orgamzacije Zunanja trgovina so omenili
svojo problematiko glede kadrov, sodelovanja v sklopu Polikema.
predstavnižtev v tujini in drugo

Goste so seznamli tudi z organiziranostjo skupnth služb in vzpo-
stavljanjem dohodkovnih odnosov med skupnostjo ter uporabniki
njenih stontev, kot tudi z nagrajevanjem v skupnih službah ki bo
odvisno predvsem od izpolmtve roka in kvalitete.

Ker je bd čas raigovora strogo odmerjen, so se gostje in delavci
Astre dogovorili za podobno srečanje jeseni, ko bodo lahko več
rekli o delovanju delegatskega sistema, vlogi in vplivu družbeno-
političnth organizacij na poslovne in samoupravne odločitve kakor
tudi o samoupravnem in družbenopohtičnem življenju v oddaljenih
enotah, nagrajevanju po delovnih rezultatih in pfamranju ter s tem
zaključili to konstno srečanie.
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